
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 12. september 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1136
Vil ministeren kommentere artiklen "Udlændinge slipper for fartbøder på dan-
ske veje" lagt på Berlingske Tidendes hjemmeside d. 11. september 2012 og i
sin besvarelse redegøre for, om ministeren er enig i, at det er et stort problem,
at udenlandske bilister kan overtræde fartgrænserne på de danske veje uden
nogen konsekvenser samt redegøre for, hvad ministeren i så fald har tænkt
sig at gøre ved det (Se: http://www.b.dk/nationalt/udlaendinge-slipper-for-fart-
boeder-paa-danske-veje)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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